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Spór wokół użytkowania boiska na Stadionie Miejskim w Skoczowie przez szkółkę piłkarską
LUKAM został zażegnany. Po kilku miesiącach wymiany argumentów w tej kwestii w końcu
udało się osiągnąć kompromis - poinformował LUKAM.

Spór wokół użytkowania boiska sportowego na Stadionie Miejskim w Skoczowie przez szkółkę piłkarską LUKAM z
miesiąca na miesiąc przybierał na sile. Po wysłaniu wielu pism przez przedstawicieli LUKAM w sprawie wyjaśnienia
ich niepewnej sytuacji m.in. do dyrektora SOSiR Zbigniewa Gila, przygotowano w tej sprawie również odpowiednią
petycję, a temat ten był poruszany na sesjach Rady Miejskiej. Podczas majowej sesji, kiedy swoje wystąpienie
wygłaszał Krzysztof Czupryński, przedstawiciel rodziców dzieci trenujących w LUKAM, przewodniczący Rady
Rajmund Dedio zaznaczył, iż temat szczegółowo zostanie omówiony na najbliższym posiedzeniu Komisji Kultury
Fizycznej, Zdrowia i Opieki Społecznej. I tak też się stało. Spotkanie, które odbyło się 11 czerwca okazało się bardzo
owocne. Po kilku miesiącach wymiany argumentów w kwestii użytkowania boiska SOSiR przy ul.
Sportowej, w końcu udało nam się osiągnąć kompromis, z czego bardzo się cieszymy. Przy okazji wszystkie
zainteresowane strony miały okazję podzielić się opiniami i spostrzeżeniami na temat szeroko pojętego
rozwoju sportu w gminie Skoczów, w szczególności sportu dzieci i młodzieży – poinformowali przedstawiciele
LUKAM.

Jak tłumaczy dyrektor SOSiR porozumienie zostało osiągnięte jeżeli chodzi o harmonogram treningów na Stadionie
Miejskim. Całe treningi dla szkółki LUKAM będą się odbywać 3 dni w tygodniu: poniedziałek, wtorek,
czwartek. W środę i piątek stadion będzie przeznaczony dla naszych potrzeb m.in. na lekkoatletykę,
ewentualnie sporadyczne treningi seniorów Beskidu raz na dwa tygodnie – zaznaczył Gil, po czym dodał. Od
września ma być uruchomione boisko na Górnym Borze i docelowo tam ma trenować Klub Lukam a
szkółka Lukam zostanie tutaj na Stadionie.

Umowa szkółki kończy się z dniem 30 czerwca br. Nowa zostanie podpisana jak tylko zostanie ustalony cennik.
Jednak jak zaznacza Gil zostanie ona podpisana na rok. Mamy nadzieję, że osiągnięte porozumienie zostanie w
pełni zrealizowane i wierzymy, że ten consensus będzie początkiem zacieśniania współpracy pomiędzy
różnymi podmiotami zajmującymi się w naszej gminie działalnością sportową, w tym przypadku piłką
nożną. Jesteśmy przekonani, że podejmując wspólne inicjatywy, a przede wszystkim wspierając się
wzajemnie, tworząc dobry, przyjazny klimat wokół naszych działań, skoczowskie dzieci i młodzież
ogromnie na tym zyskają – podkreślają członkowie LUKAM.

Decydujący wpływ na ustalenie harmonogramu użytkowania murawy na Stadionie Miejskim miała mieć
przeprowadzona ekspertyza stanu nawierzchni Stadionu. Jak przyznał Gil oficjalnych wyników jeszcze nie uzyskano.
Powinny być one znane do końca czerwca. Te nieoficjalne już mamy. Na ich podstawie kierowaliśmy się
ustalając mniej więcej grafik, harmonogramy treningów i meczy. Jak przyznaje Zbigniew Gil wszystko będzie
jasne wraz z początkiem przyszłego tygodnia.
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